
دوشنبه 
1401 .06 .28
22صفر   19/1444  سپتامبر  2022

دیدگــــــاه

11ورزش a r m a n m e l i . i r

ناصر ابراهیمی
کارشناس فوتبال 

گفـــت و گـــو 

 آرزوی من  
کمربند بوکس حرفه ای است

ایسنا: دانیال شه بخش پس از اولین 
تجربه خود در بوکس حرفه ای، گفت: قدم 
خوبی برداشتم و تنها با کسب کمربند 
قهرمانی آرام می شوم. دانیال شه بخش درباره 
نخستین پیروزی خود در رقابت های بوکس 
نیمه حرفه ای، توضیح داد: واقعا گام اول 
خیلی سخت است و این موضوع تنها برای 
من نیست، گام اول برای هر کسی سخت 
است و آن شخص می تواند ورزشکار یا مربی 
باشد. با این اوصاف خدا را شکر می کنم که 
مبارزه اول خودم در بوکس حرفه ای را با برد 
پشت سر گذاشتم و به سمت رویای بزرگ 
خودم قدم مثبتی برداشتم. او افزود: من و 
محمود نهتانی تقریبا ۴۰ تا ۵۰ روز است که 
در امارات هستیم و در رابطه با ادامه قرارداد و 
اینکه بقیه مبارزات من چگونه باشد مذاکره 
می کنیم. باید ببینیم نیاز است چند وقتی 
را به بوکس آماتور بپردازم یا همچنان در 
حرفه ای مبارزه کنم. نمی خواهم بین تیم ملی 
و بوکس حرفه ای من خلأ باشد، چون سیستم 
بوکس حرفه ای با آماتور کاملا تفاوت دارد. 
باید به واسطه یک مشورت خوب و درست 
با کادرفنی و فدراسیون بوکس، در این باره 
تصمیم گیری کنیم. ملی پوش بوکس ایران 
ادامه داد: باید با صبر و حوصله پیش برویم و 
به یک برنامه بلندمدت خوب نیاز است. برای 
من تجربه خوبی بود و این مبارزه بیشتر به 
من چسبید چون آرزوی من کمربند بوکس 
حرفه ای است و این نخستین قدم من در 
مسیر رسیدن به این مهم بود. ضمن اینکه 
مربی خودم محمود نهتانی هم کنارم حضور 
داشت. نهتانی جزو کادرفنی تیم ملی است اما 
با آقای استکی هماهنگ است. خود علیرضا 
استکی نیز همه جوره ما را به صورت تلفنی 

دنبال می کرد. 

استقلال در فصل جاری با کادرفنی جدید 
به میدان رفته است. بهتاش فریبا پیشکسوت 
استقلال و تیم ملی در خصوص وضعیت 
شاگردان ساپینتو و البته کی روش صحبت 

کرد. 
  عملکرد هفته های اخیر استقلال را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
استقلال در بازی مقابل پیکان و نساجی 
بسیار عالی کار کرد که مدل بازی تیم در 
هر دو دیدار یکی بود. در هفته پنجم مقابل 
پیکان توپ ها وارد دروازه نشدند، اما در بازی 
نساجی ۳ گل زدیم و چند تا نزدیم. هواداران 
باید صبر داشته باشند و استقلال با مربی 
جدید به زمان احتیاج دارد. تاکتیک تیمی 
و هماهنگی در بین نفرات همیشه زمانبر 
است. باید بازهم فرصت بدهیم تا بازیکنان به 

بهترین شرایط خودشان برسند. 
  در خصوص تعطیلی لیگ چه نظری 

دارید؟
به طور حتم برای تیمی مثل استقلال 
که هر هفته بهتر می شود و نتایج خوبی 
می گیرد، یک وقفه کوتاه نیز می تواند به 
روند رو به رشدش آسیب برساند. برای 
تیم هایی که چند مصدوم دارند، این وقفه 
به نفع آنها خواهد بود. با این حال بعداز ۵ 
روز استراحت دوباره تمرینات استقلال آغاز 
شده و بازیکنان با تدابیر کادرفنی آمادگی 

خود را حفظ خواهند کرد. 
  نظر شما در مورد اخراج »اسکو« 

چیست؟
 برکناری اسکوچیچ اصلا خوب نبود 
و در حق این مربی بی اخلاقی صورت 
گرفت. بهتر بود خیلی شایسته تر از این 
مربی با برگزاری مراسمی تجلیل و تقدیر 
می کردیم تا شخصیتش حفظ شود. از 
همه بدتر اینکه به او پیشنهاد سرمربیگری 
تیم ملی امید را می دهند و با شخصیت او 
بازی می کنند. کی روش تجربه ۴ بار حضور 
در جام جهانی را دارد، به تیم ملی ایران در 
جام جهانی شخصیت می دهد و شناخت 
زیادی از فوتبال ایران و بازیکنان تیم ملی 
دارد. هم اکنون با این شرایط کی روش 

بیشتر به درد تیم ملی می خورد.

خارج ازمستطیل سبز

 بهتاش فریبا: 
 در این شرایط 

 »کی روش« 
بیشتر به درد می خورد

خبــــــر
کاکس: به ۹۷ کیلوگرم می روم 
آمریکایی  کشتی گیر  کاکس،  جیدن 
اظهارداشت از این به بعد به یک وزن بالاتر 
خواهم رفت. کاکس آمریکایی بعداز دومین 
شکست متوالی برابر کامران قاسمپور در 
مسابقات جهانی رسما اعلام کرد به یک 
وزن بالاتر می رود. او گفت: رفتن به یک 
وزن بالاتر یعنی ۹۷ کیلوگرم از امروز شروع 
می شود. احساسی در من وجود دارد که 
مدام به من می گوید برای مبارزه با قاسمپور 
برگرد، اما فکر می کنم برای من بهتر و 
هوشمندانه تر است که به وزن ۹۷ کیلوگرم 
بروم. در صورتی که کاکس به یک وزن بالاتر 
برود در ادامه در وزن ۹۷ کیلوگرم کشتی 

خواهد گرفت.

پرسپولیس بهتر از سال قبل بسته شده! 

                    صبر
عزت اللهی که با تمجید از کی روش او را گزینه 
مناسب برای نیمکت تیم ملی دانسته بود، ادامه حضور 
او در »وایله« دانمارک قطعی شده و او برای انتقال باید 

تا زمستان و پس از جام جهانی صبر کند.

                 عینک 
گل گهر  تمرین  توجه  جالب  نکات  ز  ا یکی    
عینک هایی است که روی چشم دروازه با ن های این 
تیم دیده می شود؛ عینک هایی که برای کاهش دید 

طراحی شده است. 

                              ترک ایران 
دراگان اسکوچیچ سرمربی سابق تیم ملی با 
مدیران فدراسیون بر سر مطالباتش توافق کرده 
با ترک هتل المپیک، در انتظار دریافت باقی مانده 

دستمزدش در ایران است تا به کرواسی برود.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  فارس: با نظر مدیرعامل باشگاه پرسپولیس قرارداد 
مهاجم این تیم افزایش پیدا کرد. مهدی عبدی، مهاجم تیم 
پرسپولیس که در چند وقت اخیر خواهان افزایش قراردادش 
شده بود، درنهایت موفق به این کار شد و با نظر رضا درویش، 
مدیرعامل پرسپولیس رقم قرارداد این بازیکن افزایش پیدا 
کرد. این در حالی است که برخی دیگر از بازیکنان پرسپولیس 

هم خواهان افزایش رقم قرارداد خود شده بودند. 
  ایسنا: باشگاه نفت آبادان بعداز قطع همکاری با رضا 
پرکاس هنوز موفق به انتخاب سرمربی نشده است. نفت 
آبادان با مدیریت جدید احمد پارو، پس از بررسی نتایج رضا 
پرکاس سرمربی ایرانی - آلمانی خود در شش هفته ابتدایی 
لیگ بیست ودوم، تصمیم گرفت به صورت توافقی با این مربی 
قطع همکاری کند تا در ادامه مسیر با تزریق سرمربی جدید، 
روند نتیجه گیری تیم بهتر شود. پس از این قطع همکاری از 
گزینه هایی چون عبدا... ویسی، علیرضا منصوریان و سهراب 
بختیاری زاده به عنوان گزینه های این تیم یاد شد که حتی 
گفته می شود منصوریان به مسئولان این باشگاه برای 
همکاری مجدد، جواب منفی داده است. در حال حاضر نیز 
تیم فوتبال صنعت نفت آبادان زیرنظر بهروز مکوندی، بهنام 
سراج و علی فیروزی تمرینات خود را دنبال می کند و حتی 
شنیده می شود احتمال این که هدایت تیم به مکوندی و سراج 

هم سپرده شود، وجود دارد. 

 حمایت سرمربی و شهردار »پورتو« از »پسر بوشهری« 

»طارمی« هم  قیمت »رونالدو«! 

سال  پنجم
شماره   1374

رقابت های امسال لیگ برتر تا حدودی، کمی بهتر از لیگ 
سال قبل بوده و چند بازی خوب در بین بازی ها مشاهده 
شد، اما با این حال هنوز مسابقات آنچنان دلچسب نیست و 
جذابیت زیادی ندارند. صحبت هایی هم که از مربیان بعداز 
گذشت این ۶ هفته می شنویم این است که بازیکنان باید باهم 
هماهنگ شوند تا نتایج خوب ادامه دار باشد. از ابتدای فصل 
پیش بینی می شد، تیم هایی که ترکیب قدرتمندی را برای 
پیکارهای این فصل بسته اند، شانس زیادی برای قهرمانی 
دارند. با این حال هنوز نمی توان گفت که چه تیمی قهرمان 
می شود. حدود -۷۰  ۸۰ درصد پرسپولیس، استقلال و 
سپاهان به یک اندازه برای قهرمانی شانس دارند.  تیم هایی 
که این فصل از لیگ یک به لیگ برتر آمده اند آنچنان از سوی 
مدیران خود تقویت نشدند. ملوان تیمی ریشه دار و پرطرفدار 
است که با کلی زحمت و تلاش به لیگ برتر صعود کرد، ولی 
برای جنگیدن با باشگاه های میلیاردی به خوبی تجهیز و بسته 
نشده  است. پرسپولیس نسبت به سال قبل خیلی بهتر بسته 
شده است، اما از حالا نمی شود گفت که ۱۰۰ درصد قهرمان 
می شود. پرسپولیس برای قهرمانی کار خیلی سختی دارد، 
چون تیم های خیلی خوبی در مسابقات این فصل حاضر 
هستند. باید تمام فصل را مدیریت تا بتوانند از تمام ظرفیت و 
داشته های شان برای قهرمانی استفاده کنند. برای بازی های 
دوربرگشت لیگ هم باید برنامه داشته باشند چون هرچه 
به پایان مسابقات نزدیک می شویم کار سخت تر می شود. 
کی روش نتوانست با کلمبیا و مصر به جام جهانی صعود کند، 
اما فوتبال ایران باعث شد تا این مربی به جام جهانی برود. 
مربیان تیم های ملی هر کشور را به جام جهانی می برند، اما 
تیم ملی ایران کی روش را به جام جهانی برد! او ۸ سال در 
تیم ملی بود و نتوانست ایران را قهرمان جام ملت های آسیا 
کند. در دو جام جهانی هم از گروه مان صعود نکردیم. دوباره 
که به ایران بازگشته، یکسری از بازیکنان پا به سن گذاشته که 

دیگر فوتبال شان تمام شده را به تیم ملی دعوت کرده است. 

آرمان ملی: مهدی طارمی حالا ستاره تیم پورتو است تا 
جایی که سرمربی تیم و شهردار شهر پورتو به حمایت از مهاجم 
ایرانی خود می پردازند. طارمی البته در بازار نقل وانتقالات نیز 

قیمتی معادل فوق ستاره پرتغالی منچستر دارد. 
  بازی جنجالی

شب دوم هفته هفتم لیگ برتر پرتغال با فرار ناپلئونی تیم 
فوتبال پورتو از شکستی خارج از خانه همراه شد. یاران مهدی 
طارمی مهاجم ملی پوش ایرانی که در خانه تیم استوریل به 
میدان رفته بودند؛ ابتدا با گل دقیقه ۴۱ حریف عقب افتادند و 
این عقب افتادگی تا دقایق پایانی بازی ادامه داشت تا اینکه داور 
در دقیقه ۹+۹۰ یک پنالتی به سود پورتو اعلام و مهدی طارمی 
این فرصت را تبدیل به گل تساوی تیمش کرد. در این بازی 
پرحاشیه و عجیب که وقت های تلف شده زیادی هم داشت؛ 
تیم حریف یک بازیکن خود را به دلیل دو اخطاره شدن در دقیقه 
۷۷ از دست داد و پس از گلزنی طارمی نیز سه بازیکن استوریل 
به طور متوالی از داور کارت زرد گرفتند. پورتو با این تساوی ۱۶ 
امتیازی شد و با بنفیکای ۱۸ امتیازی و صدرنشین که یک بازی 

هم کمتر انجام داده، 2 امتیاز فاصله دارد. 
  قهر سرمربی؟

مهدی طارمی بعداز این دیدار گفت: بازی سختی بود. ما 
این را می دانستیم. در نیمه اول خوب بازی نکردیم و در نیمه 
دوم خیلی بهتر شدیم. موقعیت های زیادی داشتیم. چندین 
موقعیت داشتیم ولی با بدشانسی نتوانستیم به گل برسیم. 
باید ادامه دهیم و در آینده پیشرفت کنیم. او درباره نتایج 
ضعیف تیمش در هفته های اخیر افزود: این فوتبال است. گاهی 

اوقات این اتفاق می افتد. ما باید تمرکز و اعتمادبه نفس خود را 
برای بازی در آینده حفظ کنیم. باید بهتر عمل کنیم. او درباره 
اخراج خود در بازی با اتلتیکومادرید در لیگ قهرمانان ادامه 
داد: آن حرکت را دیدید؟ پای چپ من زیرپای ویتسل بود. 
قطعا تماس فیزیکی رخ داد و شبیه سازی نبود. من نمی توانم 
فقط با سمت راستم بدوم، درست است؟ پورتو در حالی در این 
دیدار متوقف شد که چهار روز قبل در لیگ قهرمانان در خانه 
با ۴ گل در غیاب مهدی طارمی به بروخه باخت. بعد از این 
دیدار سرجیو کونسیسائو، سرمربی پورتو در نشست خبری 
شرکت نکرد. غیبت سرمربی پورتو به خاطر سوال های مداوم 
خبرنگاران درباره مهدی طارمی در گذشته بود که باعث شد 
این مربی در نشست خبری حضور نداشته باشد. مدیر پورتو در 
واکنش به غیبت سرجیو کونسیسائو گفت: رفتار روزنامه نگار 
اسپورت تی وی در پرسش از طارمی شرم آور است. این افراد 
هرگز در زندگی خود درباره بازیکنان پرتغالی سوال حاشیه ای 
نمی پرسند. سرجیو کونسیسائو در اعتراض به حضور این 

روزنامه نگاران حضور نداشت. 
  حمایت شهردار 

مدیر پورتو نوشت: »رفتار خبرنگار اسپورت تی وی در 
هنگام مصاحبه از طارمی شرم آور بود. این افراد شجاع هرگز 
در زندگی خود از لیسبونی ها )بازیکنان اسپورتینگ و بنفیکا( 
سوال سخت نمی پرسند. سرجیو کونسیسائو در اعتراض به این 
موضوع نشست را تحریم کرد.« این اتفاق همچنین حمایت و 
واکنش »روی موری را« شهردار شهر پورتو و نایب رئیس این 
باشگاه را در پی داشت. موریرا در فیسبوک خود نوشت: »یک 

تحریک وحشتناک در مصاحبه  گزارشگر شبکه اسپورت تی وی. 
او تصمیم گرفت از طارمی به جای صحبت در مورد بازی و گلزنی 
در این مسابقه، در مورد اخراج در مادرید سوال کند. این شرم آور 
است.« موریرا همچنین طارمی را یک »جنتلمن« توصیف کرد.

  مقایسه 
سایت  نگاه  از  منچستریونایتد  پرتغالی  ابرستاره 
ترانسفرمارکت تفاوتی با ستاره این روزهای فوتبال ایران ندارد. 
شاید عجیب و البته غیرقابل پیش بینی بود، اما مهدی طارمی و 
رونالدو در حال حاضر از نگاه خریداران شان قیمتی برابر دارند! 
کریستیانو رونالدو، مهاجم منچستریونایتد روز پنجشنبه با 
گلزنی از روی نقطه پنالتی در پیروزی 2 بر صفر لیگ اروپا 
مقابل شریف تیراسپول، به طلسم طولانی مدت خود پایان 
داد. این اولین گل رونالدو در فصل جاری و همچنین اولین 
گل دوران حرفه ای او در لیگ اروپا بود. واضح است که رونالدو 
بسیار پایین تر از حد مطلوب خود عمل می کند. از دست دادن 
پیش فصل نقش مهمی در این امر داشت، در حالی که کمبود 
زمان بازی از آن زمان تاکنون بدون شک شانس او   را برای 
بازگشت به بهترین حالت، به ویژه با توجه به تغییر سیستم 
و ذهنیت تن هاگ، مختل کرده است. رونالدو تنها در داخل 
زمین فوتبال افت نکرده است و افت بزرگ و مهم او در بازار 
نقل وانتقالات است. آمار جدید سایت ترانسفرمارکت نشان 
می دهد که رونالدو در حال حاضر یکی از ستاره های گرانقیمت 
دنیای فوتبال نیست. در جدیدترین به روزرسانی قیمت 
بازیکنان، »کریس« براساس آمار ترانسفرمارکت 2۰ میلیون 
یورو ارزش دارد! این میزان پایین تر ارزش ابر ستاره پرتغالی 
پس از تابستان عجیب است. رونالدو برای ترک منچستریونایتد 
و شرکت در مسابقات لیگ قهرمانان اروپا، درخواست ترک این 
باشگاه را داشت اما با مطرح شدن اسامی باشگاه هایی مانند 
چلسی، ناپولی و اتلتیکومادرید در آخر او یک فصل دیگر در 
جمع شیاطین سرخ باقی ماند. رونالدو فصل پیش با 2۴ گل 
در تمامی مسابقات برترین گلزن منچستریونایتد بود، اما عدم 
استقبال از او در پنجره نقل وانتقالات و همچنین طلسم گلزنی 
در فصل جاری موجب شده تا به ارزش قیمت خود در سال 
2۰۰۵ برسد. او که زمان حضور در رئال مادرید تا ۱2۵ میلیون 
یورو هم ارزش داشت اکنون با ستاره فوتبال ایران برابری 
می کند. مهدی طارمی، مهاجم ملی پوش تیم پورتو پرتغال 
در سایت ترانسفرمارکت 2۰ میلیون یورو ارزش دارد. او پس از 
حضور در پرسپولیس، الغرافه، ریوآوه و سپس پورتو با بهترین 
نمایش هایش به این آمار رسیده است و از این حیث تفاوتی بین 
او و ستاره پرتغالی وجود ندارد. البته به نظر می رسد رونالدو دیگر 
از ارزش گذاری های ترانسفرمارکت بی خبر باشد. او در زمستان 
دو سال پیش صفحه این رسانه معتبر را در اینستاگرام مسدود 
کرده بود. در مارس سال 2۰2۰ و زمانی که ترانسفرمارکت 
تیمی منتخب از موکلان ژرژمندس را منتشر کرد، ارزش ذکر 
شده برای کریستیانو رونالدو ۷۵ میلیون یورو )۶2 میلیون 
پوند( بود؛ رقمی که کریس رونالدو آن را چندان قبول نداشت. 

 بیــن المــلل
  طبق اعلام روزنامه آس اتحادیه فوتبال اروپا درباره 
برگزاری فینال لیگ قهرمانان در آمریکا فکر می کند. 
لیگ قهرمانان اروپا مهم ترین و جذاب ترین رقابت باشگاهی 
در اروپاست که علاقه مندان بسیار زیادی دارد. یوفا برای 
درآمدزایی بیشتر قصد دارد فینال لیگ قهرمانان اروپا در 
ایالات متحده آمریکا برگزار کند. روزنامه آس تاکید کرد که 
یوفا این پیشنهاد را بررسی می کند. فینال لیگ قهرمانان اروپا 

هر ساله به میزبانی یک کشور برگزار می شود. 

  توماس مولر، بازیکن باتجربه بایرن مونیخ از شکست در 
دیدار برابر آگزبورگ بسیار ناراحت است. بایرن مونیخ در هفته 
هفتم رقابت های بوندسلیگا به مصاف آگزبورگ رفت و با یک 
گل شکست خورد. بایرن در حالی در این بازی خارج از خانه 
شکست خورد که در سه بازی قبلی خود هم به تساوی دست 
پیدا کرده بود تا با این شرایط به رده چهارم جدول رده بندی 
سقوط کند. توماس مولر از این شکست خارج از خانه بسیار 
ناراحت است. او بعد از بازی گفت: این چهارمین بازی پیاپی 
است که نمی توانیم در بوندسلیگا به پیروزی دست پیدا کنیم. 
بسیار ناراحت و بهت زده شده ایم. واقعا نمی توانم سخن مثبتی 
بر زبان آورم. با یک گل شکست خوردیم و وقتی تیم شکست 
می خورد سخن گفتن سخت است. او ادامه داد: فرصت های 
زیادی را روی دروازه حریف خلق کردیم اما وقتی موفق 
به زدن گل  نمی شویم امتیازی هم به دست نخواهیم آورد. 

نزدیک بود که در دقایق پایانی توسط 
مانوئل نویر به گل برسیم اما سنگربان 
حریف هوشیار بود و این اجازه را به 
نویر نداد که نخستین گل دوران 
فوتبالی خود را به ثمر رساند. بایرن 
مونیخ از ۷ بازی که در فصل جاری 

به میدان رفته است تنها 
۱2 امتیاز کسب کرده 
است البته این تیم در 
اروپا  لیگ قهرمانان 
نمایش بسیار خوبی 
داشته است و در هر 
برابر  خود  بازی  دو 
بارسلونا و اینتر پیروز 

از میدان خارج شد.

محسن گروسی در مورد وضعیت فوتبال کشورمان پس 
از حضور کارلوس کی روش اظهارداشت: کارلوس کی روش 
از فوتبال ایران شناخت دارد. هر چند برخی بازیکنانی 
که دعوت کرده هنوز آمادگی لازم را ندارند اما همین که 
با حضور او دوگانگی در تیم ملی نباشد و بازیکنان همدل 
باشند، شرایط خیلی خوب خواهد بود. امیدوارم در اردوی 
پیش رو و بازی های دوستانه با اروگوئه و سنگال نیز شرایط 
به شکلی فراهم شود که مانند دوره قبلی حضور کی روش، 
انسجام خوبی را در این تیم شاهد باشیم. وی درمورد اینکه 
آیا شرایط تیم ملی با حضور کی روش مثبت تر خواهد شد، 

گفت: مثبت شدن فضای تیم ملی به کادرفنی بستگی دارد. 
اگر »اسکو« مقداری از خودش جسارت نشان می داد، با 
بازیکنان ارتباط خوبی برقرار می کرد و مدیریت را به دست 
می گرفت، می توانست بهتر کار کند؛ اما کی روش با توجه 
به سابقه خوبی که در فوتبال ما دارد، برخورد با بازیکنان را 
بلد است. پیشکسوت فوتبال کشورمان در خصوص اینکه آیا 
تیم ملی می تواند از گروهش در جام جهانی صعود کند، توضیح 
داد: نباید توقعات را از تیم ملی بالا ببریم. تنها دوره ای که 
می توانستیم صعود کنیم، جام جهانی ۱۹۹۸ فرانسه و 2۰۱۸ 
روسیه بود. کاری ندارم در آن دوره ها چه تیم هایی در گروه 

ما بودند، اما توانایی صعود را داشتیم. الان هم صعود از گروه 
دور از دسترس نیست، اما نباید بی خود توقعات را بالا برد. اگر 
تیم ملی یکدل و منسجم باشد که قطعا با وجود کی روش این 
اتفاق خواهد افتاد، وضعیت بهتر می شود. گروسی تصریح 
کرد: مگر تیم ملی انگلیس چقدر از ایران سرتر است؟ در لیگ 
این کشور نفرات سطح بالای کشورهای دیگر حضور یافته 
و به آن رونق می دهند. نمی گویم انگلیس بازیکنان بدی 
دارد، اما نفرات تیم ملی این کشور به جز یک دوره، در طول 
ادوار مختلف نتوانستند عملکرد خوبی داشته باشند. تیم 
ما با هدایت کی روش مقابل بزرگانی مثل آرژانتین، پرتغال 
و مراکش توانمندی های خودش را نشان داد. اکنون هم با 
تلاش و همدلی می توانیم مقابل انگلیس خوب بازی کنیم. 
باید دید چه تیمی و در چه شرایط روحی روانی و فنی عازم 

قطر خواهد شد.

 محسن گروسی: 

 مگر تیم ملی انگلیس چقدر از ایران سرتر  است؟ 

 بهزاد داداش زاده

»لوکادیا« نشان داده که مهاجم حرفه ای است
بهزاد داداش زاده، بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس 
معتقد است: سرخپوشان در فصل نقل وانتقالات منطقی عمل 
کردند و نتیجه آن را در شش هفته ابتدایی و صدرنشینی 

شاگردان گل محمدی می بینیم.
  شرایط پرسپولیس

بهزاد داداش زاده در گفت وگو با »تسنیم«، درباره شرایط 
پرسپولیس اظهارداشت: بزرگ ترین حُسن پرسپولیس در این 
فصل این است که در فصل نقل وانتقالات منطقی عمل و براساس 
نیازش بازیکن جذب کرد. با نظر کادرفنی سعی در ترمیم نقاط 
ضعف فصل گذشته شد و در خط دروازه، دفاع و حمله بازیکنان 
خیلی خوبی به خدمت گرفتند که نتیجه اش را ما در این شش 

هفته دیده ایم.
 انتظار نتایج 

وی ادامه داد: اگر از یک مربی و یک تیم انتظار نتایج خوب 
داریم، باید ابزار و شرایط را هم فراهم کنیم. در حال حاضر 

پرسپولیس با توجه به بازیکنانی که دارد، در این چند بازی 
که از این تیم دیدیم بازیکنان خوب خلق موقعیت می کند و با 
آمدن لوکادیا هم دیگر نگرانی از هدررفتن فرصت های گلزنی را 
نداریم. لوکادیا در این چند بازی به خوبی با بازیکنان هماهنگ 
شده و نوید روزهای خوب را در آینده می دهد. لوکادیا نشان 
داده که مهاجم حرفه ای است و حرکات و ضربات و همین طور 

فرصت طلبی او می تواند برای بازیکنان جوان ما آموزنده باشد.
  کسب قهرمانی؟!

بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس در پاسخ به این سوال 
که »شاگردان گل محمدی می توانند امسال عنوان قهرمانی را 
کسب کنند؟«، تصریح کرد: من یک خواهش از پیشکسوتان و 
هواداران پرسپولیس دارم و آنهم این است که تیم را بی دلیل 
تحت فشار قرار ندهند. پرسپولیس در حال حاضر در صدرجدول 
قرار دارد، اما فقط شش هفته از مسابقات گذشته و ممکن است 
که در طول فصل جایگاهش تغییر کند، همان طور که در دو هفته 

اول پرسپولیس به پیروزی نرسید، ولی الان صدرنشین است. 
تعطیلی مسابقات هم ممکن است تیم هایی مثل پرسپولیس 
که روند روبه رشدی را داشتند با مشکل مواجه کند، اما وظیفه 
همه ماست که از پرسپولیس تا پایان مسابقات حمایت کنیم. 
پرسپولیس یکی از مدعیان اصلی قهرمانی است و ما باید با 
حمایت و ایجاد انگیزه بین بازیکنان و اعضای تیم، پرسپولیس را 

در راه رسیدن به قهرمانی کمک کنیم.
  حاشیه ها 

داداش زاده در واکنش به حاشیه هایی که بعداز بازی با نفت 
مسجدسلیمان پیش آمد، خاطرنشان کرد: من یک خواهشی 
هم از باشگاه و همین طور افشین پیروانی دارم. خیلی ها با 
مطرح کردن مسائلی می خواهند به هر ترتیب که شده به 
پرسپولیس لطمه بزنند، اما اعضای تیم باید حرفه ای باشند و 
اسیر این حواشی نشوند. همین حاشیه هایی که بعداز بازی با 
نفت مسجدسلیمان پیش آمد را ببینید، هیچ کدام از مسائل 
مطرح شده صحت نداشت و اشتباهات داوری برای هر دو 
تیم بود، اما تیمی که بیشتر متضرر شد پرسپولیس بود. نفت 
مسجدسلیمان مقابل پرسپولیس خیلی خوب بازی کرد، ولی 

توان بردن پرسپولیس را نداشت.


